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Zápis 6/11  schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK 
konané dne 7.6.2011 v Praze na Strahově 

 
 

přítomni:   J.Boháč, E.Mlezivová, P.Hottmar, P. Bednář, J. Mareš, P. Mokrý,   
na část jednání: T.Ježek, M.Doktor,  
 
1.   STK   
 

□ 
 
 

Úkol 2/8/10 - Doplňkové soutěže benjamínků, které jsou organizované P.Doležalem při M-ČR i 
jiných závodech byly v STK diskutovány. Soutěže probíhají mimo rámec smlouvy s pořadatelem 
závodu, mimo program M-ČR, jako neoficiální aktivita, proto ČSK nezasahuje do průběhu a 
organizace. STK navrhne pořadateli neoficiálních aktivit přenést zodpovědnost za bezpečnost 
účastníků na jejich vysílající složku (vztah klub – trenér – člen ).    
 

□ 
 

STK doporučuje prozkoumat možnosti obnovy závodní dráhy v Praze na Císařské louce.  
                                                                        Ú:  5/9/ 09 – J. Mareš 
                                                                        T: dlouhodobý úkol 2011 
 

□ 
 

Úkol  2/4/ 11 nebyl splněn. Důvodem nepodepsání rámcové smlouvy mezi ČSK a SC Račice na 
pořádání domácích závodů je nedokončení nového provozního řádu SC Račice. V Račicích bude 
letos pořádána již jen jedna soutěž, proto bude přesné vymezení požadavků řešeno formou 
specifikace v objednávce. Před M-ČR zajistí sekretář předání konceptu objednávky J.Marešovi 
k doplnění požadovaných činností.                Ú:  1/6/ 11 – P.Mokrý, J.  Mareš 
                                                                        T:  10.7.2011 
  

□ Při hodnocení závodu ČP v Sedlčanech se vyskytly drobné nedostatky technického charakteru, které 
v důsledku nepřítomnosti (onemocnění) technického delegáta nemohla být okamžitě řešena. Všechna 
pochybení byla projednána v STK a pořadateli sdělena dodatečně, k odstranění do budoucna. STK se 
též zabývala náhradou poškozených čísel, jedná s jejich dodavatelem. O závěrech bude výbor 
informován.                                                    Ú:  2/6/ 11 – J.  Mareš 
                                                                        T:  23.8.2011 
 

□ Poškození elektrické přípojky svazové rezervní váhy v průběhu SP v Račicích, instalované na pokyn 
ICF improvizovaně v závodnickém depu, bude o praveno na náklady pořadatele SP. 
 

□ J. Mareš informoval o přípravě NZ v Maratónu v Pardubicích. Smlouva s pořadatelem nebyla dosud 
podepsána (onemocnění J.Mareše), závody se uskuteční v plánovaném rozsahu dle požadavků 
trenéra RDM. Sekretariát zajistí zaslání zálohy pořadateli a J.Mareš zajistí podepsání smlouvy. 
                                                                        Ú:  3/6/ 11 – P.Mokrý, J.  Mareš 
                                                                        T:  23.8.2011  
 

 
2.   SCM – péče o talentovanou mládež 
   
□ Výbor projednal další podporu nové disciplíny pro ženy, usilovně rozvíjené ze strany ICF. 

V případě zařazení kanoistických disciplín žen do programu OH bude podpora mladých kanoistek 
nutná. Uložil Radě SCM projednat podporu kanoistek ve starších mládežnických kategoriích a 
možnost jejich zařazení do SCM 2012. Pokračování podpory kajakářek zařazených do SCM 
v daném roce v případě změny sportovní orientace na kanoi je dána současnými kritérii SCM.  
                                                                        Ú:  2/5/ 11 – P.Hottmar 
                                                                        T:  9.8.2011 
 

□ Výbor vzal na vědomí zápis schůze RSCM, konané dne 3.5. 2011 v Račicích, a doporučuje 
realizovat návrh RSCM na rozdělení soutěží benjamínků do věkových kategorií při vyšších počtech 
startujících, který 24.5. projednala STK.  
 

□ Výbor vzal na vědomí informaci plnění povinností členů SCM. V několika případech ještě chybí 
doklad o provedení povinného zátěžového EKG od nově zařazených sportovců. Těm budou zaslány 
písemné upomínky.                                        Ú:  4/6/ 11  – P.Hottmar 
                                                                        T:  23.8.2011 
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□ Příští schůze RSCM se uskuteční 13.6. v Račicích. Jednání rady bude zaměřeno na stanovení počtů 
zařazených sportovců do SCM v roce 2012, možné řešení podpory C1 děvčata a projednání 
dodatečného zařazení závodnice V.Klapové do SCM. Ta v loňském roce ze zdravotních důvodů 
nesportovala, není v SCM pro r. 2011 zařazena a letos je vyhrává v kategorii juniorek.  
 

□ P.Hottmar informoval výbor o činnosti Sportovních středisek (SpS), zřízených v rámci péče o 
talentovanou mládež, která již začínají čerpat plánované finanční prostředky na činnost trenérů. Jsou 
již podepsané 4 smlouvy. Také čerpání financí SCM probíhá bez problémů dle potřeb, v souladu 
s plány středisek. Svaz má potřebné prostředky k dispozici. 

                                                                          
3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 

 

□ Ú: 3/1/10 - Výbor opakovaně diskutoval návrh na úpravu dosud používané směrnice pro výpočet 
odměn za dosažené výsledky na vrcholných kanoistických soutěžích. Jednalo se o modifikace 
v oblasti odměn pro oddíly a trenéry závodníků. Zápory všech navrhovaných řešení převažovaly nad 
předpokládanými přínosy. Výbor po projednání rozhodl pověřit J.Mareše rozborem vyplacených 
odměn v sezoně 2009 a 2010 a matematickou simulací navrhovaných úprav do těchto dvou sezon. 
Na základě tohoto rozboru bude připraven návrh možného řešení s účinností od roku 2012. Pro rok 
2011 zůstává v platnosti stávající směrnice.                 Ú: 5/4/10 – J. Mareš 
                                                                                       T: podzim 2011  
 

 RDS    

□ Úkol  6/4/ 11 byl splněn- po oznámení výše dotace z MŠMT pro rok 2011 předložil M.Doktor 
výboru upravený návrh rozpočtu RDS pro rok 2011. Výbor návrh projednal a schválil.   
 

□  Úkol 3/5/ 11 byl splněn - P.Bednář zpracoval návrh systémové práce s kategorií kanoe žen, který 
rozeslal členům výboru k posouzení. Výbor návrh podpořil a schválil následující postup: 
- mediálně využít účast A.Navrátilové na campu ICF v Szegedu a její start na MS. Zpracuje pro 

web a média V.Chalupa, podklady M.Doktor 
- informaci o připravovaném campu v Sedlčanech, jenž opakovaně zazněla při NZJ+23, zveřejnit 

na webu ČSK. Ubytování pro účastníce zajištěno v areálu TJ, tím budou minimalizované náklady  
- P.Bednář projedná s pořadateli veřejných závodů v Černožicích a Sezemicích zařazení závodu C1 

žen do programu a informaci zveřejní na svazovém webu. 
- V souladu s úkolem 2/5/ 11 tohoto zápisu  RSCM projedná podporu kanoistek a možnost jejich 

zařazení do SCM 2012. Připraví pro výbor návrh podmínek, za jakých budou do SCM 
zařazovány kanoistky. 

 

□ M.Doktor informoval členy výboru o své práci mezi schůzemi. O potřebné administrativě, 
komunikaci s asistenty a trenéry, o účasti na tréninkových jednotkách různých tréninkových skupin, 
o přípravě startů v Račicích, Duisburgu, Bělehradě, Záhřebu, o mediálním působení a spolupráci se 
smluvním novinářem V.Chalupou. 
  

□ Informace z 28 čísla Paddle Away, zpravodaje ICF, podal výboru M.Doktor, zdůraznil: 
- pravidla pro MS, informace o možnosti klasifikace tělesného postižení pro tělesné postižené  
- možnost zakoupit vstupenky na olympijském soutěže 
- možnost volby sportovce měsíce on-line způsobem na stránkách ICF 
- výzvu ICF k dodržování pravidel - povinnosti stejného oblečení posádek, v oficiálních dresech 
- povinnost juniorů, účastníků MSJ, absolvovat povinné on-line antidopingové školení ICF,  
- informaci o přidělení šampionátů ICF do roku 2015  
 

□ V návaznosti na informaci v Paddle Away diskutoval výbor současnou aktivitu tělesně postižených 
sportovců v ČSK. Platí postup, že tělesně postižený sportovec musí být členem UZPS, střešní a 
financující organizace pro zdravotně postižené sportovce v ČR, která je prostřednictvím ČSK může 
přihlašovat ke startu v mezinárodním závodě. Výbor schválil podporu tělesně postiženým 
sportovcům, při splnění v ČR nastavených kompetencí a respektování postavení UZPS a ČPV. 
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□ Výbor projednal plnění Antidopingového program ICF, zveřejněného na webu ICF, který je ve 
formě on-line školení povinný pro juniory, kteří se zúčastní MSJ 2011. Pro seniory zatím povinný 
není. Splnění povinnosti českými závodníky bude kontrolováno trenérem RDJ v průběhu VT před 
MS, viz níže, RDJ. M.Doktor rozeslal odkazy členům RDS, aby tímto „virtuálním“ kurzem též 
dobrovolně prošli. Lze v budoucnu  předpokládat rozšíření povinnosti i na seniory.  
 

□ M.Doktor informoval o připravovaném výjezdu na ME do Bělehradu. Předloženou nominaci 22 
osob vzal výbor na vědomí. Schválil plánovaný výjezd mezinárodní rozhodčí H.Koblicové. 
 

□ M. Doktor zaslal členům výboru návrh nominace na ME 23 v Záhřebu  Do Záhřebu 15 sportovců + 
2 doprovod trenér a 2. řidič.  Výbor s navrženou nominací souhlasí. 
 

□ Výbor vyhodnotil dvouměsíční mediální prezentaci RD a SRK ČSK, zajišťovanou smluvním 
novinářem Vítem Chalupou, jako jednoznačný přínos. Posoudil rozpočet na úhradu jeho práce a 
finanční možnosti sekce v roce 2011. Výbor doporučil smlouvu s V. Chalupou prodloužit do konce 
srpna. Objednávku zašle P. Mokrý. Objem práce V.Chalupy v přechodném období projednají v září 
J. Boháč a M.Doktor.                                     Ú:  5/6/ 11  – J.Boháč, M. Doktor  
                                                                        T:  27.9.2011  
 

RDJ   
□ Trvá úkol daný mezinárodní kanoistickou federací: Je povinností všech účastníků MSJ projít 

„školením antidopingového vzdělávání“. Dotazník k tomuto proškolení účastníků MSJ je vyhotoven 
v 7 jazycích a do 28.7.2011 jej musí vyplnit každý, kdo chce na MSJ startovat. Přímý přístup: 
http://icf.realwinner.org/                                 Ú:  8/4/ 11 – P. Hottmar 
                                                                        T:  28.7.2011  
 

□ Úkol 9/4/ 11 byl splněn – po oznámení výše dotace z MŠMT předložil P.Hotmar výboru 
aktualizovaný návrh rozpočtu RDJ na rok 2011. Výbor návrh projednal a schválil.  
 

□ 
 

P. Hottmar informoval výbor o výsledcích juniorů z NZ Račice. Výbornou výkonnostní úroveň 
prokázali J.Dostál a M.Fuksa, velmi dobrou výkonnost předvedl J.Špicar. Také výkonnost některých 
dalších členů RDJ se vyvíjí pozitivně, zatím je však vzdálená výkonnosti výše uvedených reprezentantů. 
 

□ Výbor projednal návrh nominace na MEJ v Záhřebu. Vzal na vědomí komentář trenéra RDJ 
P.Hottmara  ke skládání hromadných posádek a k nasazení do disciplín. Bylo nominováno 22 
závodníků. Podle nominačních kritérií byla prvořadá individuální výkonnost. V navržené nominaci 
je 6 závodníků, kteří si budou na účast přispívat (10.000,-). Se všemi trenéry samoplátců byla 
povinnost úhrady a možnost zpětného proplacení nákladů projednána. Vše proběhlo v souladu s 
nominačními kritérii. P.Hottmar informoval o organizaci výpravy do Záhřebu a spolupráci 
s M.Doktorem (doprava, ubytování, akreditace RDJ + U23). Výbor navrženou nominaci schválil.  
 

□ P.Hottmar informoval o připravovaném VT před MEJ v Račicích. Uskuteční se ve dnech 7.6.- 20.6. 
Příprava je vedena centrálně se zapojením osobních trenérů nejlepších závodníků podle jejich 
časových možností. Je zajištěn masér a fyzioterapie.  
 

□ Výbor schválil na žádost USK Praha přihlášku závodníků na MRJ v Auronzu (ITA) 24.6.-26.6. 
Pobytové náklady 6ti osob (5 sportovců a vedoucí P.Výborný) hradí pořadatel. Dopravu a veškeré 
náklady si hradí účastníci. ČSK zajišťuje podání přihlášky a zapůjčí vyřazené dresy. Podmínkou je 
převzetí odpovědnosti žadatelem USK Praha, včetně pojištění, což mu bude písemně sděleno. 
 

 RDM   
□ Úkol 10/4/ 11 byl splněn – po oznámení výše dotace z MŠMT předložil T.Ježek aktualizovaný návrh 

rozpočtu RDM na rok 2011. Výbor projednal a schválil navýšení původní plánované částky pro RDM 
na 700.000,-Kč. Důvodem je nutnost vyslat na MS-M též juniory. Uložil T.Ježkovi schválený objem 
rozpracovat do jednotlivých položek rozpočtu a upravenou tabulku zaslat členům výboru. 
                                                                        Ú:  6/6/ 11  – T.Ježek 
                                                                        T:   15.6.2011  
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□ 
 

Výbor uložil T.Ježkovi kontaktovat R.Heijselaara, pracovníka ICF zajišťujícího dopravu lodí na 
MSM do Singapure, a získat konkrétní informace o nákladech. 
                                                                        Ú:  7/6/ 11  – T.Ježek 
                                                                        T:   15.6.2011  
 

□ 
 

Výbor na návrh trenéra RDM souhlasí s nominací J.Březiny na ME-M bez účasti na NZ.  
 

□ 
 

Jmenovitá přihláška na SP-M v Římě bude odeslána pořadateli v pondělí po NZ. Předtím výbor 
schválí nominaci korespondenčně. Výbor s navrženým postupem souhlasí. 
 

□ 
 

Výbor projednal možné využití z prostředků MŠMT na strojní investice pro státní reprezentaci, 
plánovaných pro rok 2011 v ČSK k využití pro sekci kanoistiky na divokých vodách. Protože ale 
nevyčerpají prostředky v plném rozsahu, využije části letošních prostředků po vzájemné dohodě 
neplánovaně i SRK. A to na nákup dvou lodí pro potřeby RDM, K2 a C1. Realizaci investice, 
výběrové řízení a předání všech požadovaných formalit, zajistí P.Mokrý 
                                                                        Ú:  8/6/ 11  – T.Ježek 
                                                                        T:   23.8.2011  
 

4. Různé 
□ Po potvrzení všech dosud neznámých objemů v příjmové části rozpočtu sekce výbor projednal 

aktualizované rozpočty všech oblastí činnosti SRK ČSK. Rozpočet SRK ČSK 2011 předložený 
J.Boháčem pak výbor schválil. 
   

□ Výbor vzal na vědomí dílčí informaci J.Boháče o úspěšném uspořádání letošního závodu SP 
v Račicích a o připravované schůzi Organizačního výboru k vyhodnocení akce. Výbor rozhodl 
pozvat předsedu organizačního výboru SP P.Šebestu na srpnovou schůzi k podání závěrečné 
informace a projednání návrhů organizačního výboru k pořádání dalších akcí v ČR. Výbor současně 
schválil podání kandidatury na pořádání SP 2014 a ME 2015. Termíny na podání žádostí ověří 
P.Mokrý.                                                         Ú:  9/6/ 11  – P.Mokrý 
                                                                        T:  23.8.2011  
 

□ J.Boháč informoval o uskutečněné Valné hromadě SC Račice, a.s., která schválila zprávu o 
hospodaření akciové společnosti a rozhodla o výplatě dividendy akcionářům, což činí pro ČSK 
100 000,-Kč.  Výbor vzal na vědomí předjednanou možnost doplnění orgánů akciové společnosti o 
zástupce ČSK a na návrh J.Boháče výbor schválil nominaci P.Šebesty.  
  

□ J.Boháč informoval o stavu projednávání žádosti podané na Úřad pro zastupování státu ve věcech 
majetkových na převod pozemků na Císařské louce do vlastnictví ČSK. Všechny požadované 
dokumenty za ČSK zkompletoval a úřadu k auditu předložil P.Šebesta. J.Boháč ve spolupráci 
s P.Šebestou připraví na příští jednání výboru informaci o vývoji hospodaření s majetky v r. 2011. 
Na jednání bude přizván  P.Šebesta.              Ú:  10/6/ 11  – J.Boháč 
                                                                        T:  23.8.2011  
 

□ Na základě diskuse ke strategii a přínosu působení českých mezinárodních rozhodčích na akcích ECA 
a ICF, vysílaných na náklady svazu na významné mezinárodní soutěže, výbor doporučil v jejich 
nominacích pokračovat. V roce 2011 výbor SRK ČSK nominoval na náklady svazu H.Charvátovou na 
MS v Szegedu a H.Koblicovou na MSJ v Brandenburgu. Dále bude na náklady pořadatele vyslána 
H.Chrvátová na před OH závody do Eatonu (zde dosud úhrada nepotvrzena, ale předpokládá se), a  
H.Koblicová na ME v Bělehradě.  

   
□ Trenéři RD připraví návrh na nákup strojních investic z dotace MŠMT na rok 2012 k projednání ve 

výboru nejpozději 23.8. Termín na odevzdání je 30.8. Návrh na zakoupení cílové kamery připraví 
J.Mareš                                                             Ú:  4/5/ 11 – reprezentační trenéři, J. Mareš 
                                                                          T:  9.8.2011 

 

Zapsal: P. Mokrý 
 

Příští jednání se uskuteční 9.8.  2011   v 10:00 


